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رئیس کمیسیون خدمات شهری شورای اسلامی شهر همدان:

پل های عابر پیاده مکانی برای کارتن خواب ها شده
تعیین پیمانکار برای نگهداری از پل ها

ســپهرغرب، گروه خبر: هانیــه کامیان فر: رئیس 
کمیسیون خدمات شــهری، حمل و نقل و ترافیک و 
از تعیین  محیط زیست شورای اسلامی شــهر همدان 
پیمانــکار نگهداری از پل های عابر پیــاده خبر داد و 
گفت: این پل ها مکانی بــرای کارتن خواب ها و برخی 

آسیب های اجتماعی شده اند.
وقتــی پل هــای عابرپیاده در شــهر همدان احداث شــد 
اطمینان خاطری هم بــرای عابران پیاده و هم برای رانندگان 
به وجــود آورد که بســیاری از مخاطرات تــردد عابران کمتر 
می شــود اما مردم از این سازه های فلزی اســتقبال نکرده و 
همچنان بدون توجه به وجود پل عابر پیاده و حتی نرده کشی 
وســط بلوارها از خیابان عبور می کردند تا اینکه شهرداری به 
فکــر مکانیزه کردن پل ها افتاد و با هزینه هنگفتی پله برقی و 

آسانسورها را راه اندازی کرد.
مدیرعامــل ســازمان ترافیــک شــهرداری همــدان در 
گفت وگوئــی با بیان اینکه از ابتدای ســال 93 تاکنون تعداد 
پل های عابرپیاده از هفت دستگاه به 19 دستگاه رسیده است، 
اظهار کرد: البته به زودی این پل ها در فاز اول به 20 پل و در 

فاز بعدی به 25 پل عابر پیاده تبدیل می شود.
احســان صباغ با اشــاره به اینکه از این 19 پل عابر پیاده 
موجود 15 پل مکانیزه است، افزود: احداث پل های عابر پیاده 
با توجه به نیازســنجی که از پلیس راهور دریافت می شــود و 
تصمیماتی که بابت ســرعت عملکــردی معبر و مراکز جاذبه 
ســفری که در کنار معابر پرخطر هســتند، به دست می آید، 

انجام می شود.
اگرچه روند احــداث پل  های عابر پیــاده در همدان کند 
است و مکانیزه کردن آن ها کندتر، اما موضوعی که طی چند 
ســال اخیر چهره شــهر را نازیبا کرده پله های برقی کثیف، 
آسیب دیده و آسانســورهای تخریب شده است که در گوشه 
و کنار شــهر خود را هر جور شده در کنار پل های عابر پیاده 
ســرپا نگه داشــته اند متاســفانه از وقتی پل ها مکانیزه شدند 
برخی از جوانان و نوجوانان آن ها را به اســباب بازی و یا محل 
عقده گشائی خود تبدیل کرده اند و کمتر پله برقی یا آسانسور 
سالمی را در شــهر می توان یافت. بگذریم از کارتن خواب ها و 
متکدیانی که این پل ها را به مکانی امن برای استراحت تبدیل 
کرده و امنیت را از شــهروندان گرفته اند باتوجه به آنچه گفته 
شد و وضعیت اسف بار موجود گفت  وگوئی با علی فتحی رئیس 
کمیســیون خدمات شــهری، حمل و نقل و ترافیک و محیط 
زیست شورای اسلامی شهر همدان ترتیب دادیم که در ادامه 

می خوانید
رئیس کمیسیون خدمات شهری، حمل و نقل و ترافیک و 
محیط زیست شورای اسلامی شهر همدان درخصوص اهمیت 
راه اندازی پل های عابر پیاده گفت: با رشد روز افزون جمعیت 
و شــمار خودروها در سطح شهر، برای افزایش ایمنی و حفظ 
جان عابــران همچنین جلوگیری از بروز مشــکلات ترافیکی 

پل ها نقش مهمی دارند.
علی فتحی با اظهار تاسف نســبت به عدم استقبال مردم 
از اســتفاده از پل ها با اشاره به تاثیرات آن برروی حفظ جان 
و ایمنی افراد اظهار کرد: در ســطح شهر مشاهده می شود که 
حتی با نصــب نرده در زیر پل مردم بــرای عبورومرور از آن 
اســتفاده نمی کنند اما مردم باید بدانند مشــکلات و حوادث 
ناشــی از عدم اســتفاده از پل ها گریبان خودشان را خواهد 

گرفت.

وی از احداث پنج پل طی دو ســال آینده خبر داد و بیان 
کرد: واقعیت این است طی این دو سال درساخت پل های عابر 
پیاده ضعیف عمل کردیم که ان شــاالله در طی دو سال آینده 
پنج پل درمکان هایی نظیر بلوار باغ بهشــت و آیت الله نجفی 

احداث خواهد شد.
فتحی با اشاره به اینکه مشکلاتی در حوزه آسیب رساندن 
بــه تجهیزات مکانیزه وجود دارد تشــریح کرد: به طور مداوم 
مشــغول تعمیر این تجهیزات بوده وگاهی مجبور به بستن در 

آسانسور و پله برقی ها می شویم.
وی ادامــه داد: اخیرا پیمانکاری بــرای نگهداری از پل ها 
عقد قرارداد کرده اســت که بر اساس این قرارداد سالانه 600 

میلیون تومان برای حفظ و نگهداری  از آن ها هزینه کند.
فتحی با تاکید بر فرهنگ سازی برای استفاده بهینه از این 
امکانات تصریح کرد: توســعه بدون در نظــر گرفتن فرهنگ 
نمی توانــد به طور کامل محقق شــود و بایــد در کنار انجام 

فعالیت های عمرانی فرهنگ سازی لازم نیز صورت گیرد.
رئیس کمیســیون خدمات شهری شــورای اسلامی شهر 
همدان خاطر نشــان کرد: مردم باید بداننــد تمامی امکانات 
شهری با هزینه های دریافتی از مردم توسط شهرداری صورت 
می گیرد و شــهرداری اصلا بودجه ای از طرف دولت دریافت 

نمی کند
فتحی با اشــاره به تخریب اموال عمومی توســط عده ای 
خاص عنوان کرد: اطلاع رســانی در مورد بودجه شــهرداری 
ضعیف است اگر مردم بدانند هزینه این خدمات از خود آن ها 

دریافت می شود دیگر اقدام به تخریب این اموال نمیکنند.
وی در ادامه به افرادی که اقدام به تخریب تجهیزات پل ها 
می کنند هشدار داد: درصورت مشاهده تخریب این تجهیزات 

با فرد متخلف از طریق قانونی برخورد خواهد شد.
فتحی از ناامنی برخی پل های عابر پیاده اظهار تاسف کرده 
و گفت:پل ها مکانی برای کارتن خواب ها وبرخی آســیب های 

اجتماعی شده اند.
وی در پایان خاطر نشــان کرد: طی گذشــت دو سال از 
انتخاب عباس صوفی به عنوان شــهردار شــاهد کارکردخوب 
ایشــان در پروژه هایی نظیر جدول گذاری ها، پیاده روسازی و 
گســترش خیابان ها بوده ایم اما قبول داریم که در بخش هایی 
نظیر پل شــهید همدانی و میدان بار ضعیف عمل شده اما به 

صورت کلی حرکت رو به جلو است.
در خاتمه باید گفــت اگر در 100 متری عابر پیاده، پل 
عابر پیاده وجود داشــته باشــد، اما او از عرض خیابان گذر 
کرده ودر تصادفی آســیب ببیند مقصر شناخته خواهد شد. 
در واقع اگر شــهروندان در حوالی پل تصادف نمایند مقصر 
قلمداد می شــوند چراکه امکانات لازم بــرای عبور ایمن از 
عرض خیابان برای آن ها فراهم شده اســت اگرچه بخشی از 
تمهید امکانات، امنیت پل ها و امکان استفاده آسان از آن ها 
اســت که متاسفانه برخی از شــهروندان در اوج بدفرهنگی 
دســت به تخریب داشته های شــهر زده و مردم را از نعمت 
اســتفاده از آن ها محروم می ســازند امید است اکنون که 
پیمانــکار برای نگهداری از پل های عابر پیاده تعیین شــده 
شاهد فضایی مناسب و امکاناتی قابل استفاده در این پل ها 
باشــیم و در کنار هزینه های نگهداری، شــهرداری همدان 
کمی نیز در حوزه تقویت فرهنگ شــهروندی هزینه کرده و 
نحوه اســتفاده و نگهداری از امکانات شهر را به شهروندان 

آموزش دهد.

زنگ خطر کاهش سن ابتلا به سکته مغزی به صدا در آمد
سپهرغرب، گروه خبر: مشاور وزیر بهداشت، درمان 
و آموزش پزشکی در امور توانبخشی گفت: کاهش سن 
ابتلا به سکته مغزی در کشور یک هشدار و زنگ خطر 

است.
محمد تقی جغتایی روز گذشــته در همایش توانبخشــی 
عصبی در همدان، با بیان اینکه هدف توانبخشــی بازگرداندن 
فرد به جامعه اســت، اظهار کرد: شروع خدمات توانبخشی از 
نظام سلامت است و نخستین جایی که فرد بیمار در آن حاضر 

می شود یکی از واحد های حوزه سلامت است.
وی افــزود: خدمــات توانبخشــی به صــورت زنجیره ای، 
پیوســته و مداوم بوده و امکان جداسازی آن از نظام سلامت 
وجود ندارد. خدمت توانبخشــی در ســطوح بالایی خدمات 
درمانی قرار دارند و بیمارســتان ها باید سایت هایی با خدمات 

توانبخشی ویژه داشته باشند.
جغتایی با تاکید بر اینکه آمار سکته مغزی در آمریکا مانند 
بســیاری از کشورها سالیانه 800 هزار نفر است ابراز کرد: 20 
درصد از این بیماران از دنیا می روند و مابقی بیش از دو سوم 

به خدمات توانبخشی نیاز دارند.
وی با بیان اینکه در کشــور ما روزانه 400 نفر دچار سکته 
مغزی می شــوند، اظهار داشت: میانگین ســن ابتلا به سکته 

مغزی در کشــور 50 سال است که این رقم کمتر از میانگین 
جهانی بوده و کاهش چشــمگیر ســن شیوع سکته مغزی در 

کشور هشداردهنده است..
رئیس دانشگاه علوم پزشــکی همدان نیز در این همایش 
اظهارکرد:برای چهارمین بار اســت که همایش توانبخشــی 
عصبی در دانشــگاه علوم پزشــکی همدان  برگزار می شود و 
امیدواریم در عرصه منطقه ای قابلیت های خود را نشان دهد.

رشید حیدری مقدم به اهمیت رشته توانبخشی اشاره کرد 
و گفت: کیفیت توانبخشی با تاسیس دانشکده ها و رشته های 

مختلف بهبود یافته است.
وی بــا تاکید بر اینکــه اگر موضوع  توانبخشــی به داخل 
خانواده نفوذ نکند مشکلاتی مانند افزایش ناتوانی افراد جامعه 
را در پی خواهد داشــت، ابراز کرد: بازتوانی نیاز جامعه بوده و 

نیاز به فرهنگ سازی دارد.
رئیس دانشگاه علوم پزشــکی ابن سینا همدان با تاکید بر 
اهمیت برنامه ریزی در کشــور با نگاه به ورزش و بهره گیری از 
قابلیت های فضای مجازی، عنوان کرد: تا ســال 2030 هفتاد 
درصد مشــاغل امروز دنیا از دســت مــی رود و بر مبنای وب 
خواهد بود بنابراین باید جامعه برای ورود به این مقطع آماده 

باشد.

خبر
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جشن 9 سالگی خانه ادبیات کودک و نوجوان حوزه هنری همدان
رونمایی از 4 عنوان کتاب

سپهرغرب، گروه خبر: جشن 9 سالگی 
خانه ادبیات کودک و نوجوان حوزه هنری 
استان همدان هم زمان با رونمایی و معرفی 
چهار عنوان کتاب از شاعران همدانی، 23 

آبان ماه امسال برگزار می شود.
مسؤول واحد آفرینش های ادبی حوزه هنری 
اســتان همدان، گفت: جشن 9 ســالگی خانه 
ادبیات کودک و نوجوان با حضور بابک نیک طلب 
و رونمایی از کتاب های »کبوتر می شوم« سروده 
مریم زرنشــان، »در دلم کبوتری است« سروده 
جعفر مقیمیان و »کتاب آفتابی« سروده بهروز 
اقبالی درخشــان از انتشارات سوره مهر و کتاب 

»ما دو تا پیاده ایم« ســروده حامــد محقق از 
انتشارات علمی- فرهنگی برگزار می شود.

مریم زندی فعالیت خانــه ادبیات کودک و 
نوجوان حــوزه هنری همدان را طی 9 ســال 
گذشــته مطلوب ارزیابی و عنوان کرد: پرورش 
داستان نویســان و شــاعران، حمایــت از آن ها 
و چاپ کتاب های »امروز من شــاعر شــدم«، 
»آســمان خانه ما«، »ماه اســمش را نوشت«، 
»احترام گل ها« و انتشــار آلبوم های موسیقی 
»صدای خیس بــاران«، »مهتاب لالا« ازجمله 

تولیدات خانه ادبیات کودک نوجوان است.
وی با اشــاره به اینکه تاکنون 130 جلســه 

شــعر و داســتان کودک و نوجــوان در خانه 
ادبیات کودک و نوجوان برگزار شــده، تصریح 
کرد: این کارگاه طی این سال ها میزبان اساتید 
برجسته ای چون مصطفی رحماندوست، بیوک 
ملکی، فرهاد حســن زاده، محمدرضا یوســفی، 
شهرام شفیعی، بابک نیک طلب، شاهین رهنما 

و دیگران بوده است.
مسؤول واحد آفرینش های ادبی حوزه هنری 
همــدان با بیان اینکه نیک طلــب فعالیت هایی 
چــون کارشــناس ادبی مجلات رشــد، کانون 
پرورش فکری کــودکان و نوجوانان، شــورای 
شعر ســازمان فرهنگی هنری شهرداری تهران 

و حوزه هنری تهران در کارنامه خود دارد، ادامه 
داد: وی دارای آثاری چون »پیشــواز روشنی«، 
»پنجره های آســمان«، »نردبانی از ســتاره«، 
»با فرفره ها به شــادی باد بگِرد« و غیره اســت 
که کتاب »پیشــواز روشــنی« برنده لوح زرین 
چهارمین جشــنواره کتاب سال کانون پرورش 
فکری کودکان و نوجوانان و برنده کتاب ســال 

سروش نوجوان در سال 1373 شده است.
این نشســت در روز پنج شــنبه 23 آبان ماه 
ســال جاری ســاعت 15:30 در حــوزه هنری 
اســتان همدان برگزار می شــود و حضور برای 

شاعران و نویسندگان آزاد است.

قائم مقام شرکت سیاحتی علیصدر مطرح کرد:

جای خالی طرح جامع گردشگری در همدان
معاون گردشگری شرکت سیاحتی علیصدر: اربعین، بستری برای تقویت گردشگری مذهبی در استان

ســپهرغرب، گــروه خبــر - طاهره 
ترابی مهوش: قائم مقام شــرکت سیاحتی 
علیصدر بــا تأکید بر اینکــه جای خالی 
طرح جامع گردشــگری اســتان همدان 
مشهود است، گفت: این طرح مدت ها قبل 
تهیه شده و در حال حاضر نیازمند بازنگری 

است.
در پــی انعکاس بخش نخســت گفت وگو با 
مدیران شرکت ســیاحتی علیصدر در تحریریه 
سپهرغرب بر آن شدیم تا در این شماره بخش 
دیگــری از آن را مکتــوب کنیم کــه در ادامه 

می خوانید:
قائم مقــام شــرکت ســیاحتی علیصــدر با 
بیان اینکه این شــرکت گردشگری از سال70 
ایجادشده، اظهار کرد: نکته حائز اهمیت اینکه 
از بدو تأســیس تاکنون توســط ســهام داران 

به صورت غیرانتفاعی اداره شده است.
ســید احمد حســینی افزود: این بدان معنا 
اســت که تاکنون هیچ سود و یا پولی از شرکت 
خارج نشــده و همه درآمــد حاصله در جهت 
رونق گردشــگری منطقه و استان هزینه شده  

و می شود.
وی با تأکید بر اینکه عملکرد شــرکت قابل 
دفاع است، عنوان کرد: طی این سال ها شرکت 
توانســته ســالیانه به صدها هزار نفر گردشگر، 

خدمات ارائه دهد.
قائم مقام شرکت ســیاحتی علیصدر تصریح 
کرد: همچنین در زمان برگزاری اجلاس 2018 
در همدان این شــرکت توانست توانمندی های 
خــود را در منصه ظهور قرار دهــد چنانکه به 
اذعان بســیاری از مدیران، این عملکرد در حد 

فعالیت فراملی بود.
حسینی با بیان اینکه حتی در راستای رونق 
فرودگاه همدان این شــرکت سیاحتی علیصدر 
بود که برای برقراری پروازهای همدان- مشهد 
و همدان- کیش طی سال های گذشته با چارتر 
کردن پروازها ورود کرد، ادامه داد: این شرکت 
در جهت رونق گردشــگری اســتان دســت به 

اجرای کارهای بزرگی زده است.
وی، شــرکت ســیاحتی علیصــدر را موتور 
محرک گردشــگری اســتان همدان دانست و 
یادآوری کرد: ایــن واقعیت را نمی توان کتمان 
کــرد که این شــرکت به عنوان یــک مجموعه 
توانمند می تواند منجر به رونق گردشــگری در 
استان شود؛ البته این مهم نیازمند فراهم بودن 

شرایطی است.
قائم مقام شرکت ســیاحتی علیصدر با بیان 
اینکه تحرک بیشــتر این موتور برای رســیدن 
به توسعه گردشــگری در استان نیازمند مسیر 
هموار و حمایت اســت، خاطرنشان کرد: لازمه 
ارتقای جایگاه شرکت علیصدر، جهش در حوزه 

گردشگری استان است.
حســینی با اشــاره به اینکــه البته جهش 
این حوزه نیــز نیازمند حمایت اســت، گفت: 
یکــی از اصلی تریــن حمایت ها در این بســتر 
می تواند از ســوی رســانه ها باشد، چراکه هنوز 
باور گردشــگرپذیر بودن همــدان آن گونه که 
بایدوشاید در بین مردم، رسانه ها و حتی برخی 

از مسؤولان به درستی شکل نگرفته است.
وی بــا بیان اینکه تقویت این باور از ســوی 
رســانه ها شــکل می گیرد، اذعان کرد: استان 
همدان ظرفیت گردشــگری بالایــی دارد که 

متأسفانه هنوز به طور کامل بالفعل نشده است.
قائم مقام شــرکت سیاحتی علیصدر با تأکید 
بــر اینکــه دراین بین جای خالــی طرح جامع 
گردشگری اســتان همدان مشهود است، اظهار 
کرد: این طرح مدت ها قبل تهیه شده و در حال 

حاضر نیازمند بازنگری است.
حســینی با بیان اینکه بازنگری طرح جامع 
که مورد تأکید مدیریت ارشد استان نیز هست 
درواقع پیش نیاز گردشگرپذیری حرفه ای است، 
عنــوان کرد: درواقع خارج شــدن از روش های 
سنتی در حوزه گردشــگری نیازمند این طرح 

جامع است.
معاون گردشگری شرکت سیاحتی علیصدر 
نیز در ادامه با بیان اینکه امروز دیگر علیصدر به 
یک نام شناخته شده در بین گردشگران تبدیل 
شده اســت، گفت: حتی در همایش اخیر که با 
عنوان راه ابریشم در همدان برگزار شد موضوع 
ثبت جهانی علیصدر ســرعت بیشتری گرفت، 
زیرا هیئتی که از ســازمان یونسکو از محل غار 
بازدیــد کردند همگی بر ثبــت جهانی این اثر 

خوش بین بودند.
مســعود ملکی با بیان اینکــه حتی یکی از 
اعضــای هیئــت بازدیدکننده معتقــد بود که 
تاکنون جاذبه این چنینــی در بین آثار جهانی 
ثبت نشــده، خاطرنشــان کرد: بر این اســاس 
درخواســتی به هیئت ارائه شد تا حق علیصدر 

در این مقوله به درستی ادا شود.
وی با اشــاره بــه اینکه همگان بــر این امر 
واقف هستند که رویداد های بین المللی 2018 
با محوریت علیصدر برگزار شد، اضافه کرد: این 
شرکت علاوه بر هزینه کرد، زحمات بسیاری را 

نیز متقبل شد.
معاون گردشگری شرکت سیاحتی علیصدر 
بــا بیان اینکه برگــزاری ایــن رویدادها منافع 
بی شماری برای اســتان به همراه داشت، ادامه 
داد: فقط در یک مــورد آن می توان به جایگاه 
گردشــگری همــدان اشــاره کرد کــه پس  از 
این رویداد هــا ارتقا یافت و در بین شــهرها و 
اســتان هایی قرار گرفت کــه توانایی برگزاری 

رویدادهای بین المللی را دارا است.
ملکی با بیان اینکه نتیجه شکســته شــدن 
ســد برگزاری رویدادهای بین المللی در همدان 
با برگزاری رویدادهای 2018 در سال گذشته، 

اجلاس راه ابریشم طی سال جاری بود، تصریح 
کرد: هنوز هم طی مراوداتی که با دیگر شهرها 
و اســتان ها داریم شــنیده ها حاکی از آن است 
که همچنان از همــدان به عنوان الگو در حوزه 
برگــزاری رویداد ها یاد می کننــد به طوری که 
مدیــران تبریــزی همدانی هــا را در برگزاری 
رویدادهای 2018 موفق تر از استان خود قلمداد 

می کنند.
وی با بیان اینکه حتی استانداری کرمانشاه 
نیز بــرای برگزاری رویداد بین المللی 2020 در 
حوزه گردشــگری روســتایی از استان همدان 
خواهان انتقال تجربیات بود، اذعان کرد: بر این 
اساس قرار اســت که هیئتی برای ارائه مشاوره 

به این استان اعزام شود.
ملکی با بیان اینکه حیات حوزه گردشــگری 
به علت ارتباط با مردم به تبلیغات وابســته است، 
افزود: البته این تبلیغات در سطوح مختلف تعریف 
می شود که بخش نخســت آن مربوط به معرفی 

بوده و در ادامه با یادآوری معنا پیدا می کند.
معاون گردشگری شرکت سیاحتی علیصدر 
با بیان اینکه خوشــبختانه این شرکت درزمینهٔ 
معرفی ظرفیت ها طی ســال های اخیر عملکرد 
موفقــی داشته اســت، اظهار کــرد: همچنین 
برنامه های تبلیغاتی شرکت در راستای یادآوری 

داشته ها نیز معنا پیدا می کند.
وی با بیان اینکه ترغیب 600 هزار نفر برای 
حضور در اســتان عدد کمی نیست، ابراز کرد: 
شــرکت علیصدر در بین سایت های گردشگری 
اســتان بیشــترین بازدیدکننــده را بــه خود 
اختصاص داده و حتی در ســطح کشــور نیز از 
جایگاه ویژه ای برخوردار اســت به طوری که در 
مقام مقایســه، جزیره کیش با همه تشکیلات 
و زیرســاخت ها )فرودگاه اختصاصی، شــرکت 
هواپیمایی، تشــکیل ســازمان خاص برای این 
سایت( ســالانه پذیرای 800 هزار نفر گردشگر 
بوده حال آنکه شــرکت سیاحتی علیصدر بدون 
داشتن هیچ یک از این ظرفیت ها سالانه از 600 

هزار نفر گردشگر پذیرایی می کند.
ایــن مقــام مســؤول با اشــاره بــه اینکه 
خوشــبختانه طی ســال های اخیر شاهد رشد 
تعداد بازدیدکنندگان از غار نیز بوده ایم، گفت: 
در مهرماه ســال جاری آمــار بازدیدکنندگان 
نسبت به سال گذشته رشد 16 درصدی داشت.

ملکی با بیان اینکه تأثیرگذاری این شرکت 
در استان به قدری است که همواره در برگزاری 
برنامه های مختلف استانی از این شرکت دعوت 
به مشارکت می شود، تصریح کرد: انتظار می رود 
به عنوان بزرگ ترین شــرکت گردشگری بخش 
خصوصی در استان بتوانیم در این حوزه حرفی 
برای گفتن داشته باشــیم که در این راستا طی 
دو سال گذشته در حوزه گردشگری مذهبی با 
توجه به اینکه علاوه بر معنویت حاکم بر جامعه 
در حوزه اقتصادی نیز از جایگاه ویژه ای برخورد 

است، ورود کردیم.
وی اضافــه کرد: پــس با در نظــر گرفتن 
پیــاده روی اربعین به عنوان یــک ظرفیت برای 
پذیرفت  برنامه ریــزی لازم صــورت  همــدان 
و این شــرکت بــا در محور قــرار دادن دیگر 
زیرساخت های گردشگری همچون اقامتگاه ها و 
هتل ها، آن ها را نیز برای مشارکت ترغیب کرد 
چنانکه ســال گذشته یک هزار و 650 و امسال 

نیز هفت هزار و 600 زائر را میزبان بودیم.
ملکــی با بیان اینکه البته برخی  این حرکت 
شرکت را زیر سؤال بردند که چرا از یک حرکت 
مذهبی بــه دنبال جــذب گردشــگر مذهبی 
هستیم، گفت: پاسخ ما به این عزیزان این است 
که چرا نباید همدان، آزمونه گردشگری مذهبی 
باشد؟ چرا مسافری که کیلومترها برای حضور 
در این ســفر معنوی راه طی کرده باید به دلیل 
خستگی در همدان دچار سانحه تصادف شود؟ 
این در حالی اســت که همه زیرســاخت های 
گردشگری اســتان برای پذیرایی و درعین حال 
رفع خســتگی حداقل چندروزه این زائران در 

سایت های گردشگری مختلف فراهم است.
وی با بیان اینکه شــرکت سیاحتی علیصدر 
در ایــن ایام به دنبال ســود ریالی نبود، عنوان 
کــرد: حتی هزینه کرد ما بیشــتر از درآمد بود 
چراکــه بهای بلیت بازدید از غاز را با 50 درصد 

تخفیف ارائه کردیم.
معاون گردشگری شرکت سیاحتی علیصدر 
با اشــاره به اینکه به اعتقاد ما استان در حوزه 
گردشــگری مذهبی از ظرفیت بالایی برخورد 
اســت، خاطرنشــان کرد: در این راستا شرکت 
ســیاحتی علیصــدر بــا برنامه ریــزی دقیق تر 
همچون گذشــته پای کار خواهــد بود تا بتواند 
ظرفیت گردشگری بالقوه استان را بالفعل کند.


